
Referat fra bestyrelsesmøde  

i grundejerforeningen Frydenstrand  

den 18. februar 2009  

Tilstede: Ejner, Per, Peter, Connie, Jess og Lonnie 

Aftalt, at vi på indbydelsen skriver mulighed for, hvordan man fremover ønsker at betale. 

Vi har fotograferet alle fortove, som ligger på hjemmesiden til brug for evt. klager over ødelagte 

fortove. 

Det er ikke muligt at få lavet en aftale med Dong Energy. I stedet fået aftale med TDC, der indleder 

generalforsamlingen. 

Lonnie (og Bøje) hører hos Citroen, om de er interesseret i at betale en reklame på hjemmesiden og 

evt. betale kontingent for den grund, de lejer. 

Gennemgang af dagsordenen til generalforsamlingen. 

Jess sørger for indkøb af smørrebrød, øl, vand, vin, kaffe, te og småkager. Lonnie skriver og Bøje 

kopierer. Connie deler ud. 

Lonnie orienteret bestyrelsen om problemer med Schüttens Automobiler. 

Referent: Lonnie Frost 


